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SVĚŽÍ VÍTR VE VIZUÁLNÍ 
IDENTITĚ K-NET 

K-NET O BEZPEČNOSTI 
A SPRÁVĚ IT NA KONFERENCI 
POČÍTAČ VE ŠKOLE 

V jejích návrzích se snoubí smysl pro detail s inovativním přístupem. Po letech neúplné sou-
rodosti naší grafi cké identity Anaëlle přišla s novým jednotným designem, který se objevuje 
v externí i interní komunikaci.  
Její práci můžete například vidět na tomto druhém vydání Loginu, ale také v mailingu či na 
našich nových autech. Zákazníci, kteří se zúčastnili oslavy 25 let výročí K-net, se mohli naší 
novou vizuální identitou doslova obklopit. Velký kus práce odvedla Anaëlle spolu s Járou 
Ludvíkem na novém designu našeho YouTube kanálu. 
Tím to ale zdaleka nekončí. 
Anaëlle v tomto roce čeká velká výzva v podobě našeho nového webu, který vám představíme 
na podzim na Zákaznickém dni. I proto se na něj již teď velmi těšíme.

Náš tým  se ve své prezentaci zaměřil na  témata z oblasti bezpečnosti IT na školách a také 
představil učitelům velmi oblíbený produkt NetSupport School – software pro řízení počí-
tačových učeben. Správci školních sítí byli zase nadšeni možnostmi produktu NetSupport 
DNA, který slouží jako základní nástroj pro správu HW a podporu uživatelů. 
Naše účastníky také velmi zaujal již tradiční stánek společnosti Microsoft a jeho micro:bit – 
mikropočítač pro výuku programování. Ten totiž hravou a zábavnou formou dokáže naučit 
programovat úplně každého.  

En | K-net’s new unifi ed corporate 
identity can be noticed in Login, 
newsletter or YouTube but soon also 
on the new web. 
At conference “PC in school” K-net 
presented solutions for increasing ICT 
security at schools, as well as tools for 
classroom and asset management 
from NetSupport.  
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Ing. Tomáš Knettig
za tým K-net

16.–18. dubna jsme se již po čtvrté účastnili konference Počítač 
ve škole, která se konala v Novém Městě na Moravě. K-net na ní 
zastupovali Petr Nepustil, Beáta Konopáčová a Tomáš Prudký.

K-net potkalo v loňském roce štěstí v podobě nové interní grafi čky 
Anaëlle Křečkové. Ačkoli tato francouzská umělkyně žije teprve 
krátce v České republice, rychle zapadla do našeho týmu a přináší 
svěží vítr do našich představ o grafi ckém designu. 

+
Další novinky na 

novinky.k-net.cz
A také na:A také na:

Facebook
facebook.k-net.cz

LinkedIn
linkedin.k-net.cz

LinkedIn

Dámy a pánové, vážení obchodní přátelé, 
milí čtenáři, 

přicházíme k vám s květnovým Loginem, který 
jsme oblékli do nového grafi ckého kabátu. 
Design totiž považujeme v dnešní době za 
stejně důležitý jako moderní technologie 
nebo nová média, které nám umožňují komu-
nikovat s vámi co nejpříjemnějším způsobem.  

V Loginu tradičně píšeme o novinkách, které 
každoročně přivážíme z amerického Citrix 
Summitu. Za patnáct let jsme návštěvu Spo-
jených států vynechali jen výjimečně, protože 
být u zdroje informací se prostě vyplácí. Každý 
summit, stejně jako ten letošní na Floridě 
v Orlandu, přináší kromě technologických 
novinek i příběhy a emoce, možnost disku-
tovat přímo s výrobci i odhadnout, jak si nové 
produkty v daném roce na světovém trhu 
povedou. Jde o neopakovatelné know-how 
i bezprostřední zážitek. Ten americký jsme 
letos navíc doplnili o následnou poznávací 
cestu do Portorika, o níž se dočtete v krátkém 
cestovatelském rozhovoru. 

Dotkneme se také nového pojmu digitální 
pracoviště, anglicky Digital Workspace nebo 
Workplace. Jedná se o jistý druh nového přís-
tupu a myšlení o pohodlném, komfortním pra-
covním prostředí pro uživatele, které zvyšuje 
efektivitu práce. Práce je totiž čím dál méně 
vázána na místo a stává se aktivitou, kterou 
je možné realizovat odkudkoliv. Tomuto no-
vému fenoménu, který se postupně mění ve 
světový trend podobně jako kdysi tomu bylo 
u cloudových řešení, věnujeme nejen článek 
v Loginu, ale i seminář K-net Cloud Day, na 
který vás koncem května srdečně zveme! 

Současně vás chceme v dalším článku 
pozvat do obce Svitávka a nabídnout vám 
ukázku našich IT řešení dvou zajímavých 
projektů „Moderní elektronický úřad“ a „In-
frastruktura základní školy“. Tato reference 
je důkazem toho, že i malá obec může být 
„in“, pokud uvažuje moderně a nadčasově 
nad komplexním a bezpečným řešením IT 
infrastruktury. Vybrali jsme ji jako příklad 
i proto, že samosprávu a školství považujeme 
za důležité oblasti, kterým podobně jako 
fi remní klientele věnujeme velkou pozornost.  

Těším se s vámi na viděnou na K-net Cloud Day!
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NOVINKY Z CITRIX SUMMIT 2019

En | This year’s world’s major ICT event – Citrix Summit – focused on cloud and creating of Digital 
Workspace. Citrix’s vision of ICT is hybrid – bringing applications and data from both local and various cloud 
sources together is crucial for success. Citrix Workspace is an ideal universal platform to do just that – to 
unify user experience and simplify ICT.

Nejvýznamnější konference v našem oboru se po několika letech opět vrátila na 
Floridu. K-net u toho jako každý rok nesměl chybět. Na Citrix Summit 2019 se 
vydali Tomáš Knettig a Petr Nepustil, aby přivezli informace o nových trendech 
a technologiích. Pokud vás tyto řádky zaujmou a budete se chtít o tématech 
z konference dozvědět více, přijďte na workshop K-net Cloud Day 28. května 
2019, kde se budeme novinkám z oblasti cloudu a virtualizace věnovat detailně. 

PRODUKTOVÉ NOVINKY

Citrix Workspace
Jednalo se o největší téma konference. Citrix 
se tak vrací k původnímu konceptu univerzál-
ního portálu. V něm mohou administrátoři 
kombinovat lokální, webové i virtuální aplikace 
včetně virtuálních desktopů a sjednotit tak pro 
uživatele přístup k veškerým fi remním apli-
kacím. Dále je samozřejmostí propojení se Ci-
trix ShareFile, službou pro ukládání a bezpečné 
sdílení dokumentů v cloudu a lokálně, kterou je 
možné integrovat s Offi  ce 365, a tedy i službou 
OneDrive, a tím poskytnout jednotný přístup 
k datům.  Součástí Workspace je také Endpoint 
Management, tedy správa koncových zařízení 
(i mobilů či tabletů), který se zrodil z prostředí 
oblíbeného XenMobile. Je tak možné do-
ručovat aplikace na různá zařízení, aktuali-
zovat na nich SW či poskytovat zabezpečené 
aplikace typu Secure Mail a Secure Web na 
mobilních zařízeních.

Citrix Virtual Apps and Desktops 
(dříve XenApp a XenDesktop)
Uživatelská vylepšení jsou směřována nejvíce 
do zvyšování výkonu grafi ckých operací. Nově 
máme možnost rozdělit displej u velkých 
monitorů (nad 27“) až na 4 nezávislé plochy. 
Díky adaptivní HDX propustnosti se přenesou 
grafi cky náročné operace i přes síť s nízkou 
propustností dat. Nová je optimalizace pro 
Microsoft Teams nebo Chromebooky.

Workspace Hub 
Citrix se společnostmi Atrust, NComputing 
a ViewSonic vytvořil vlastní tenké klienty. 
Ty jsou velmi zajímavě optimalizované pro 
výkon, podporují připojení 2 monitorů, Skype 
for Business (resp. Teams) a dále disponují 
skvělou funkcí Citrix Casting, která společně 
s Workspace Hub slouží k bezdrátovému 
přenášení obrazovky z mobilních zařízení na 
externí display. 

NOVÉ FUNKCE V OBLASTI BEZPEČNOSTI

Text-based session watermark umožňuje 
vynutit vodoznak při sejmutí obrazovky jako 
print screen. To pomáhá fi rmám v obraně proti 
zneužití citlivých dokumentů či dat z aplikací 
tak, že je na každém screenshotu vidět, kdo 
byl aktuálně přihlášený uživatel, v jakém čase 
udělal screenshot a případně další informace.

Secure Browser je řešení, které oddělí prostředí 
internetu a prostředí pro práci s fi remními 
daty. Přístup do internetu je realizován jako 
publikovaná aplikace prohlížeče běžící na 
oddělených serverech. Tato nová technologie 
je klíčová pro organizace, jako jsou banky 
nebo úřady.

App Layering ušetří mnoho času se správou 
jednotlivých base image virtuálních desktopů. 
App Layering umožňuje mít pouze jediný 
virtuální desktop a na něj lze jednoduše je-
dnotlivé aplikace přidávat pomocí vrstev. 
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je klíčová pro organizace, jako jsou banky 

 
k.k-net.cz/cloudday2019

+

Chcete se dozvědět více o novinkách 
ze Citrix Summit a tématu Workspace? 

Čtěte technickou přílohu 
a zaregistrujte se na náš workshop:

Jan Knettig 
Vedoucí oddělení 
Marketing a PR

Po celou dobu Summitu byla velmi vidět 
snaha o převod zákazníků do cloudu, 
tedy do Citrix Cloud, partnerského Mi-

crosoft Azure, ale také do cloudů poskytova-
telů Citrix služeb, jako je K-net. Citrix vidí 
budoucnost IT jako hybridní záležitost, kdy 
část dat a aplikací bude ponechána lokálně 
a část bude uložena ne v jednom, ale rovnou 
v několika cloudech různých typů. A zde Citrix 
cítí svou hlavní roli jako integrátora všech 
zdrojů do jednotného, uživatelsky přívětivého 
prostředí pro uživatele i správce. Za povšim-
nutí stojí i to, že se Citrix rozhodl své portfolio 
sjednotit a významně přejmenovat.

03
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2000 KILOMETRŮ A DVA SVĚTY 
I letos, stejně jako každý rok, se zástupci společnosti K-net účastnili Citrix Summitu. 
Ten se tentokrát konal v Orlandu na Floridě. Tomáš Knettig a Petr Nepustil se rozhodli 
rozšířit pracovní cestu o návštěvu Portorika. Tato země, ofi ciálně tzv. nezačleněné území 
USA, leží v Karibském moři a je vzdálena od Floridy téměř 2000 km. Jde tedy o podobnou 
vzdálenost jako mezi Prahou a Edinburghem. Pokud však porovnáte tyto dvě metropole, 
naleznete patrně mnohem méně rozdílů než mezi Orlandem a San Juanem.
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Další fotografi e a informace na:

k.k-net.cz/fl oridaportoriko

Jára Ludvík
Marketingový specialista

Zaujalo nás idylické b
ydlení v milionářském 

městě Key West na Floridě.

Ale pozor na aligátory! Navštívili jsme je v Národním parku Everglades. 

Nebude to do Portorika rychlejší ra
ketou? 

Mají jich tu v Kennedy Space Center dost. 

Petr: Ano. Minimálně to stále platí o technologiích. 
U životního stylu je to ještě déle. Rozhodujícím 
faktorem je kupní síla obyvatel. 

Tomáš: Je to vidět právě na technologiích. Člověk 
se dozví informace přímo od zdroje, a to včetně 
emocí, které nové trendy vzbuzují. Již na konfe-
renci je jasné, zda se vůbec novinka dostane do 
Evropy. Myslím také, že američtí nákupčí nemají 
tak svázané ruce v rozhodování. Na druhou stranu, 
konferencí se účastní světové špičky v technolo-
giích, tak je to možná zavádějící. 

Petr: V USA je americký úsměv všudypří-
tomný. 
V Portoriku se chovají místní obyvatelé 
k návštěvníkům snad ještě přívětivěji. 

Tomáš: Záleží na části Orlanda. Obecně 
mi ale připadalo trochu sterilní. Naopak 
obyvatelé Portorika jsou velmi veselí, 
je v nich ta latinsko-americká dobros-
rdečnost. Také dobře vědí, že turismus 
je významnou součástí jejich ekonomiky. 
Přesto nejsou nijak vtíraví.

Již mnoho let se říká, že co je v USA novinkou, 
dostane se do ČR za rok. Platí to?

Porovnejte prosím přístup obyvatel 
k turistům Orlanda a Portorika… 

Petr: To záleží na tom, co chcete vidět. Pokud 
vás zajímá, jak to vypadá v Americe,  Florida 
je pro to ideální. Portoriko je úplně jiný svět. 

Tomáš:  Pokud pojedete s dětmi, rozhodně 
bych doporučil Orlando, kde je pro ně mno-
ho atrakcí v zábavních parcích. To je pro 
Američany taková „pouť“ aspoň jednou za 
život. Pokud pojedete bez dětí, může být zají-
mavější Portoriko. Kontrast mezi americkým 
či evropským prostředím, na které jsme zvyklí, 
je velký. Také naše představa o tom, že USA 
nemá historii je mylná. To jsem si uvědomil 
právě v Portoriku při návštěvě San Juanu. 
V něm se můžete potkat se středověkou 
i koloniální architekturou.

Měl bych se raději vydat na dovolenou 
do Portorika nebo do Orlanda?
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En | After Citrix Summit in Orlando Tomas and Petr decided to stay a couple more days 
to explore Florida as well as to fly to Puerto Rico. Puerto Rico, even though a territory 
of the USA, is a lot different experience then most of America. Friendlier people, wilder 
nature as well as less organization.

V Portoriku nám na pláži padaly 
kokosy do klína. 

Je tu opravdová džungle! 
Fascinující krajina s neznámou vegetací. 

Leguáni zde mají „trochu“ větší výběh 

než v teráriích v Čechách.

Petr: Technologie se nám hodily hlavně v Portoriku. Bez GPS se ale obejít 
dá. Stačily nám Google maps.

Tomáš: Oproti tomu při jiné cestě po nedaleké Kubě bych se neobešel bez 
offl  ine map maps.me. Jinak pro mě jednoznačně Citrix. Díky Citrixu jsem 
mohl fi rmu řídit i z deštného pralesa.

Petr: V USA je to znát hodně v architektuře měst. Napadají 
mě ještě nadzemní vlaky a celý systém veřejné dopravy, 
kde je to také dost vidět.  

Tomáš: Je to hlavně o myšlení. Američani adoptují tech-
nologie podstatně rychleji než my. Je prakticky nepředs-
tavitelné, že by někdo jel po dálnici bez tempomatu 
nebo poslouchal hudbu jinak než online (Apple music, 
Spotify...). V ČR se tyto technologie také používají, ale jako 
standard je zde zatím nevnímám. Obrovskou roli hraje 
také nastavení kurzu dolaru a devalvované koruny. Pro 
Američany jsou ceny za tyto služby ve srovnání s jejich 
příjmy a náklady mnohem dostupnější. 

Petr: Sanibel na Floridě nás okouzlil pláží plnou škeblí a Portoriko 
zase deštným pralesem. To bylo pro nás něco nového. 

Tomáš:  Kousek od Orlanda je Mys Canaveral s Kennedy Space 
Center. Byl jsem tam už po třetí. Dnes je na něm dobře vidět, že 
se díky Muskovi zase v americkém vesmírném programu začalo 
něco dít. Do značné míry je to však mezinárodní prostředí, své 
budovy tam má i Rusko.

Je nějaká technologie, bez které si cestování nedovedete představit?  

Překvapila vás nějaká technologie aplikovaná do 
běžného života, která v ČR není a v USA se běžně 
používá? Mám na mysli například sdílené elektro-
koloběžky, které se u nás objevily v loňském roce. 

Na co budete z vaší cesty nejvíc vzpomínat? 

05
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DIGITAL WORKSPACE 
BUZZWORD NEBO NOVÝ FENOMÉN?

En | Digital Workspace is a new phenomenon not only in ICT. Work ceases to be a place. Rather it is an activity. 
To allow employees to be active and productive no matter where they are or what device they are using, Digital 
Workspace brings the necessary technologies. And K-net brings them to organizations like yours.

Tak trochu obojí. Digital Workspace či Workplace (nebo chcete-li digitální pracoviště) je podobně jako cloud 
něco, o čem se už dlouho mluví, ale co jsme až nyní pojmenovali. K vytvoření plně digitálního pracoviště 
přispěly hlavně moderní technologie, které dozrály do potřebné úrovně. Dozráli jsme však na ně i my? 
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Práce je čím dál 
méně vázána 
na místo. Stává 
se aktivitou, 
provozovanou 
odkudkoliv. 
Záleží jen na nás, 
zda umožníme našim 
zaměstnancům 
pracovat z různých 
míst.

JAK VYTVOŘIT DIGITÁLNÍ PRACOVIŠTĚ?
Částečně ho možná máte. Dobrým prvním krokem je 
umožnit zaměstnancům přístup k e-mailu z mobilu 
a vůbec odkudkoli, a na to jsme si už většinou zvykli. 
Logicky na to pak navazuje potřeba pracovat s fi-
remními dokumenty na cestách. K tomu nám skvěle 
poslouží technologie Offi  ce 365 od Microsoftu nebo 
také ShareFile od Citrixu, vše z toho můžete mít také 
v cloudu K-net. 

Vyšším „levelem“ je pak zpřístupnění aplikací, popř. 
celých desktopů našim uživatelům. 
Řada aplikací, které dnes používáme, je již přirozeně 
cloudových, tedy jsou to tzv. SaaS aplikace a používáme 
je v internetovém prohlížeči. Pak však máme stále 
dost aplikací, které byly vyvinuty v době, kdy internet 
téměř neexistoval, a potřebujeme staré dobré Windows, 
abychom je mohli používat. Nezoufejte, tento problém 
lehce vyřešíte díky tzv. virtualizaci aplikací přes Citrix. 
V aplikaci Citrix Workspace, která je pro všechny počí-
tače, tablety a telefony, pak budete mít vše pohromadě: 
aplikace, ať už cloudové nebo instalované na vašich 
či K-net serverech, dokumenty a případně i desktopy, 
pokud je ještě vůbec budete potřebovat. Celé to navíc 
můžete mít jako službu v K-net Cloud, díky čemuž 
vyřešíte problémy uživatelské, správcovské i fi nanční.

Jan Knettig 
Vedoucí oddělení 

Marketing a PR

Digitální pracoviště je s námi všude, obklopuje nás, 
můžeme ho kdykoli doslova zapnout či vypnout. 
Ať jsme v kanceláři, doma nebo třeba na pláži, na 

našem digitálním pracovišti vždy najdeme všechny aplikace 
a dokumenty, které potřebujeme ke své práci. Díky digitálnímu 
pracovišti je také jedno, zda si zapomeneme pracovní notebook 
v práci, protože nezbytný úkol pohodlně vyřešíme z osobního 
tabletu nebo dokonce telefonu. Zaměstnanci tak mohou být 
ve vlaku či doma stejně produktivní jako v kanceláři. 

PRO KOHO POTŘEBUJEME VYTVÁŘET DIGITÁLNÍ 
PRACOVIŠTĚ?  
Trend ukazuje, že stále více pro všechny zaměstnance. 
Nedostatek pracovních sil přináší nové situace, kdy vytváříme 
částečné pracovní úvazky, najímáme externí agentury či 
umožňujeme home offi  ce např. matkám s malými dětmi 
nebo zaměstnancům, kteří jsou příliš daleko, než aby do-
jížděli. Naši nejvýkonnější pracovníci také jistě ocení, když 
při čekání v koloně na D1 nebo při jízdě ve vlaku nebudou 
pouze poslouchat rádio nebo číst časopis. Práce zkrátka 
přestává být vázána na místo. Je to aktivita. A je na nás, 
zda umožníme našim zaměstnancům tuto aktivitu realizovat 
z různých míst. 

CO NA TO IT?
Uživatelský přístup k fi remním datům a aplikacím z neznámých 
sítí a zařízení samozřejmě představuje bezpečnostní riziko, 
které nechceme podstupovat. Pro IT oddělení organizací by 
sice zdánlivě bylo „nejjednodušší“ žádné takové iniciativy 
nepodporovat a v klidu provozovat „staré“ IT, kdy je všechno 
„pevně“ v jejich rukou a uživatelé nemají možnost vnášet do 
systému cizí prvky, ale tak to v praxi nefunguje. 
Bohužel se ukazuje, že když uživatelům neumožníme pra-
covat moderními způsoby, jako je např. jednoduché sdílení 
větších souborů s kolegy, najdou si vlastní způsob a vzniká 
nám tzv. „šedé IT“, o kterém IT oddělení ve fi rmě ani neví. 
A kdo by si přál mít například fi remní dokumenty snadno 
dohledatelné na „uložto“?
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+
Jak to funguje v praxi? 

Čtěte v Technické příloze 
a registrujte se na workshop 

K-net Cloud Day na:

k.k-net.cz/cloudday2019
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En | In Svitávka K-net helped modernize ICT at 
both municipality and school. The town now has 
a centralized ICT infrastructure providing a secure 
access to main information system from anywhere 
thanks to app virtualization with Citrix. The network 
is secured, backed up and users are centrally 
authenticated. The school also has a completely 
new network infrastructure including cabling and 
Wi-Fi and a new managed PC classroom.
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eMODERNIZACE ICT 
ÚŘADU I ŠKOLY V MĚSTYSU SVITÁVKA

Svitávka je malebný městys v okrese Blansko, kde žije přibližně 1 800 obyvatel. 
Důkazy o jeho osídlení sahají až do pravěku, proto není divu, že zde najdeme mnoho 

historických dokladů a památek z různých období. 
Z novější éry je to například Velká Löw-Beerova vila z roku 1902. 

V ila je postavena v secesním stylu obo-
haceným o barokní a klasicistní prvky. 
V současné době v ní sídlí Úřad městysu 

Svitávka a knihovna.
 
Městys Svitávka realizuje mnoho rozvojových 
projektů.  Dosud největším byla výstavba nové 
sportovní haly, dokončená v loňském roce. 
Za „Integrovaný systém osvětlení“ Svitávka 
získala ocenění Chytrá obec 2018 do 10 000 
obyvatel. K-net na mnohých rozvojových pro-
jektech spolupracuje. Například v rámci výzvy 
IROP 28 jsme pomohli vytvořit ve Svitávce mo-
derní elektronický úřad. Díky těmto pozitivním 
zkušenostem jsme se stali konzultačním 
poradcem pro návrh infrastruktury školy a IT 
vybavení využívaného pro výuku.

MODERNÍ ELEKTRONICKÝ ÚŘAD
IT infrastruktura úřadu byla před realizací pro-
jektu postavená naprosto decentralizovaně. 
Každá příspěvková organizace měla vlastní 
připojení k internetu, vlastní informační systém 
a vše se řešilo lokálně. Hlavním cílem projektu 
„Moderní elektronický úřad“ bylo propojení 
všech příspěvkových organizací do jedné 
místní sítě s možností využití centrálních IT 
prostředků. Dalším důležitým požadavkem 
vedení byla příprava sítě ve městě pro vybu-
dování kamerového systému s cílem zvýšit 
bezpečnost obyvatel. Za tímto účelem byl již 
před realizací projektu přijat městský strážník. 
 
Prvním krokem proto bylo vybudování přís-
tupových bodů metropolitní sítě v rámci 

+

příspěvkových organizací města. Propojili 
jsme úřad, základní školu, mateřskou školu, 
knihovnu, domov s pečovatelskou službou, 
sběrnu surovin, hasiče a sportovní halu. Přís-
tup do internetu je realizován ze dvou míst 
přes místního poskytovatele, a to ze základní 
školy a z budovy úřadu. Následovalo vybu-
dování serverové infrastruktury v budově úřadu 
a celkové zabezpečení sítě. Na úřad byl dodán 
centrální router a webový fi ltr Kernun včetně 
antivirové kontroly. Serverová infrastruktura 
byla vyřešena hlavním serverem v budově 
úřadu a záložním serverem v budově školy. 
Díky propojení lokalit pro místní síť je nyní 
možné kopírovat celé servery úřadu do budovy 
školy a v případě výpadku hlavního serveru tak 
zabezpečit chod úřadu z lokality školy. Repli-
kaci serverů a zálohování dat zabezpečuje SW 
řešení od společnosti Veeam. Na serveru bylo 
vybudováno řešení pro ověřování uživatelů 
(Microsoft Active Directory) a implementována 
virtualizace aplikací na platformě Citrix Virtual 
Apps. Jedním z nejdůležitějších prvků celého 
projektu bylo pořízení nového Informačního 
systému IS Ginis ve verzi Standard, který 
zabezpečuje aplikační pokrytí úřadu i příspěv-
kových organizací (např. modul pokladny 
a účetnictví je využíván u více subjektů). Tím, 
že je implementována virtualizace aplikací, je 
možné se k informačnímu systému bezpečně 
připojit i mimo místní síť – například z domu 
či z mobilního zařízení. Dále bylo na úřadě 
implementováno řešení pro hlasování zastu-
pitelstva (MINISTR) a systém pro bezpečnou 
výměnu dokumentů a informací.

IT KONEKTIVITA ŠKOLY A NOVÁ POČÍTAČOVÁ 
UČEBNA
Na projekt úřadu následně navazoval pro-
jekt „Infrastruktura základní školy“. Také IT 
infrastruktura základní školy potřebovala 
obnovu, protože nesplňovala parametry IT 
konektivity požadované ministerstvem škols-
tví. Pro moderní formu výuky s využitím PC 

a mobilních zařízení bylo nutné IT infrastruk-
turu kompletně předělat již od strukturované 
kabeláže v rámci budovy školy. Do každé 
třídy a kabinetu byla dotažena strukturovaná 
kabeláž a v budově byla vybudována Wi-Fi síť 
s plným pokrytím ve všech místnostech. Pro 
ochranu školní sítě byl na přívod internetu 
nasazen Kernun UTM, tedy zařízení obsahující 
nejen fi rewall, ale také webový fi ltr a antiviro-
vou ochranu. Právě webový fi ltr je důležitým 
prvkem ochrany žáků před nebezpečným 
obsahem na internetu. Na nově dodaném 
školním serveru bylo vybudováno centrální 
ověřování uživatelů přistupujících do školní 
sítě (Microsoft Active Directory) a ověřování 
uživatelů přistupujících do Wi-Fi sítě přes 
Microsoft RADIUS server. 
Celá Wi-Fi síť byla připojena i do mezinárodní 
akademické sítě EDUROAM.

Beáta Konopáčová 
Marketingová 
specialistka

Pokud máte zájem zjistit více o tom, jak 
vybudovat moderní úřad a školu, registrujte se 
na náš workshop na k.k-net.cz/cloudday2019
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Článek pokračuje na :

k.k-net.cz/svitavka

Jak jsme navrhli učebnu? 
Co celý projekt Svitávce přinesl?
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KDE NÁS NAJDETE? Objednejte si Login do vaší schránky: login.k-net.cz

K-net Technical International 
Group, s.r.o.
Olomoucká 170 
627 00 Brno – Černovice
tel.: 548 220 150
GSM: 734 686 001

Pobočka: Rovečínská 16
679 74 Olešnice
tel.: 511 447 055

K-net Team Praha, s.r.o.
Sazečská 560/8
108 00 Praha 10 – Malešice 
tel.: 734 686 014

K-net Team Ostrava, s.r.o. 
Smetanovo náměstí 328/1
702 00 Ostrava
tel.: 734 686 012

LinkedIn
linkedin.k-net.cz

YouTube
youtube.k-net.cz

E-mail
info@k-net.cz

Facebook
facebook.k-net.cz

www.k-net.cz

Vysvětlení podtržených výrazů z Loginu a Technické přílohy najdete v glosáři IT pojmů na k.k-net.cz/glosar

Časopis LOGIN 1/2019, ročník č. 14 | Připravili: Anaëlle Křečková, Jan Knettig, Petr Nepustil, Jaroslav Ludvík, Beáta 
Konopáčová, Věra Staňková, Tomáš Knettig  Vydala společnost K-net | Neprodejné | Uzávěrka čísla: 3. 5. 2019

K-net Cloud Day je workshop pořádaný naší společností. 
Letos se zaměříme na téma Digital Workspace.

NA WORKSHOPU SE DOZVÍTE:
1. Jaké jsou aktuální trendy v moderním 

způsobu práce – Digital Workspace
2. Jak vytvořit Digital Workspace – investice 

nebo pronájem
3. Jaké technologie a služby vám v tom 

pomohou

Akce bude probíhat formou miniveletrhu, který 
můžete znát z minulých zákaznických dnů. 
V rámci K-net Cloud Day uslyšíte přednášky 

přímo od výrobců nebo distributorů řešení 
a naživo uvidíte ukázky technologií. Potkáte 
se se zástupci organizací, které daná řešení 
již využívají, a budete s nimi moci sdílet zkuše-
nosti. Forma miniveletrhu umožňuje osobní 
konzultace na stáncích s našimi partnery 
i sdílení know-how se specialisty K-net.

Co to je Digital Workspace čtěte také na straně 
6 a detailnější přehled získáte v Technické 
příloze tohoto čísla Loginu.

En | On May 28 K-net is organizing a workshop K-net Cloud Day focused on Digital Workspace. K-net and its 
partners will present current trends as well as approaches and specifi c technologies and services to create 
Digital Workspace at one’s organization.

K-NET CLOUD DAY 2019 
DIGITAL WORKSPACE - VYTVÁŘÍME MODERNÍ 
PRACOVIŠTĚ Z POHLEDU ICT 

k.k-net.cz/cloudday2019

28.5.2019
Brno

Více informací a registrace na


